
Protokół Nr XXIII /2012 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 31 maja 2012r. 

 

XXIII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

31 maja 2012r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1.  

Przed rozpoczęciem sesji, radni oraz zaproszeni goście obejrzeli teledysk „Mazury Cud Natury”. 

Ad. 1  

Otwarcie XXIII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1400. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz- Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Wójt Gminy Kurzętnik – Wojciech Dereszewski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3) 

- przedstawiciele lokalnych mediów (Kurier Iławski, TV Nowe Miasto)   

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecna była radna Danuta Mazurkiewicz.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Tomasz Szczepański. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Szczepański wyraził zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury 

radnego na sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 15 radnych  głosowało „za”, 

radny Szczepański wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad (załącznik nr 4).  

1. Otwarcie XXIII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego w 2011r. 
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2011r. 
a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2011r. 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu powiatu za 2010r.  
c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011r.  
d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu, 
e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu, 
f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 
g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2011r. 
h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu.    
10. Przerwa 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz uchwał zmieniających: 
XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 2.03.2012r., XXI/182/2012 z 
dnia 29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 
zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., 
XXI/183/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
użytkowego N ZOZ Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki 
Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
16. Sprawy różne. 
17. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Powiatu. 

 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. Głosowało 16 radnych, 

porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXII Sesji był radny Romuald Koszewski. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Koszewski poinformował, że zapoznał się z protokołem. Protokół został sporządzony zgodnie z  

przebiegiem obrad sesji. Radny nie wniósł do niego uwag i wnioskował o jego przyjęcie. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXII/2012. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6  

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 26 kwietnia do 30 maja 2012r. stanowi 

załącznik nr 5. W materiałach sesyjnych radni otrzymali protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 

16, 26 i 30 kwietnia oraz 15 maja 2012r.  

Przewodnicząca poprosiła p. Starostę o krótką informację na temat tego, co się wydarzyło poza 

pracami Zarządu.  

Starosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym systematycznie odbywały się Rady 

Budowy Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, w których uczestniczy p. Wicestarosta. Z 

udziałem przedstawicieli powiatu odbyły się następujące uroczystości: 

- 9 maja - spotkanie z okazji Dnia Godności Osób Niepełnosprawnych, 

- 10 maja - konkurs wiedzy o PCK w Tereszewie, 

- 11 maja – spotkanie z p. Anną Wasilewską – Członkiem Zarządu Województwa w sprawie 

przejęcia biblioteki pedagogicznej, 

- 15 maja – podsumowanie wymiany polsko – niemieckiej w Gimnazjum w Nowym Mieście. 

Starosta dodała, że 18 czerwca do powiatu przyjeżdża delegacja z zaprzyjaźnionego powiatu 

Oldenburg.  

- 16 maja – szkolenie dla starostów w Ostródzie z zakresu zarządzania kryzysowego, 

- 17 maja - inauguracja tegorocznych Dni Rodziny w Olsztynie 

- 18 maja – otwarcie biogazowi w Boleszynie, 

- 21 maja – Starosta wspólnie z Wicestarostą oraz Członkiem Zarządu Katarzyną Trzaskalską 

spotkała się z  p. Czesławą Waligórą z MEN. Spotkanie było poświęcone ewentualnym 

możliwościom pozyskania dodatkowych środków na oświatę.  

- 22 maja -  spotkanie z p. Wacławem Wasielą z Warmińsko – Mazurskiego Szkolnego Związku 

Sportowego na temat organizacji imprez sportowych, 
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- 22 maja - spotkanie w Gimnazjum w Bielicach na temat promocji kierunków kształcenia w 

szkołach ponadgimnazjalnych. Starosta dodała, że takie spotkania odbywały się we wszystkich 

gminach, 

- 23 maja – powiatowe konkursy – ekologiczny w Bielicach i ortograficzny w Tylicach, 

- 24 maja - Konwent Powiatów w Gołdapii, 

- 25 maja – wojewódzkie mistrzostwa w zawodach pożarniczych na stadionie MOSiR.  

Starosta złożyła gratulacje zwycięskiej drużynie z Nowego Miasta Lubawskiego. 

- 26 maja – Pokaz Przedsiębiorczości i Kultury Regionu i Gala Przedsiębiorczości z udziałem 

organizacji pozarządowych, 

- 29 maja – Sejmik Ekologiczny w Gimnazjum w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Zgromadzenie Wspólników na którym m.in. udzielono absolutorium Radzie Nadzorczej i 

Dyrektorowi Szpitala Powiatowego,, 

- 30 maja – spotkanie z gronem pedagogicznym Zespołu Szkół w Nowym Mieście Lubawskim, 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania. Nikt nie zgłosił pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków. 

Radny Andrzej Andrzejewski zgłosił pytanie donośnie szkoły w Kurzętniku – jakie dokładnie 

warsztaty, pracownie będą funkcjonować w nowej szkole.  

Radny Mirosław Galiński poinformował, że w miejscowościach Boleszyn i Trzcin mieszkańcy 

skarżą się na obsługę karetki. Nasze służby powiatowe – policja i straż, dojeżdżają na miejsce 

wypadku w ciągu kilku lub kilkunastu minut, a na karetkę z Działdowa trzeba czekać nawet do pół 

godziny. Mieszkańcy z tych wsi są związani ze szpitalem w Nowym Mieście. Proszą o interwencję 

u Wojewody o zmianę rejonu obsługi karetki. Chcą, aby ich teren obsługiwała karetka z Nowego 

Miasta. Karetka z Działdowa wozi pacjentów do szpitala w Działdowie, podczas gdy mieszkańcy są 

związani ze szpitalem w Nowym Mieście, z ośrodkami zdrowia na naszym terenie. Do Nowego 

Miasta mają też lepszy dojazd. Radny dodał, że wie, że obowiązuje rejonizacja, ale mieszkańcy 

domagają się jej zmiany. 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Dyrektora Szpitala Powiatowego Jana Karwowskiego.  

P. Karwowski poinformował, że system ratownictwa medycznego jest nadzorowany bezpośrednio 

przez Wojewodę. Wojewoda wytyczył rejony operacyjne dla karetek. Rejony te nie pokrywają się z 

granicami administracyjnymi powiatów. Głównym kryterium miał być czas dojazdu. Zgodnie z 

tym, miejscowości Boleszyn i Trzcin przypisano do rejonu operacyjnego karetki w Działdowie. 

Szpital w Nowym Mieście nie ma na to żadnego wpływu, jedynie mieszkańcy mogliby wnioskować 
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o zmianę rejonów operacyjnych. Dodał, że dla karetki z Nowego Miasta nie byłoby żadnego 

problemu obsłużyć także miejscowości Trzcin  i Boleszyn, ale pracą karetek zawiaduje koordynator 

wojewódzki. Bez zgody koordynatora karetka nie może wyjechać poza swój rejon operacyjny. 

Obecnie trwają przygotowania do zmiany systemu i dyspozytornie powiatowe, takie jak nasza, mają 

być zlikwidowane. Ma być jedna dyspozytornia w Olsztynie. Zmiana miała nastąpić od 29 maja br., 

jednak termin ten został przesunięty z uwagi na problemy techniczne i Euro. Zmiana ma nastąpić 

prawdopodobnie we wrześniu/październiku. Biorąc pod uwagę znikomą znajomość terenu przez 

dyspozytorów z Olszyna, kłopot z dotarciem karetki może być jeszcze większy.    

Radny Galiński powiedział, że mieszkańcy planują zebrać podpisy w tej sprawie.  

Przewodnicząca zapytała gdzie są wożeni pacjenci. 

P. Karwowski odpowiedział, że karetka z Działdowa porusza się po swoim rejonie operacyjnym i 

dlatego wiezie pacjenta do szpitala w Działdowie.  

Radny Tomasz Szczepański powiedział, że czasami pacjenci są wożeni do Nowego Miasta. 

P. Karwowski odparł, że dużo zależy od sytuacji w jakiej interweniuje karetka. Jeżeli pacjent 

wyraźnie i zdecydowanie żąda, żeby zawieźć go do szpitala w Nowym Mieście, to zwykle 

ratownicy przychylają się do takiej prośby. Wiele zależy też od stanu pacjenta. Jeżeli pacjent ma 

urazy ortopedyczne, nie można go zawieźć do szpitala w Nowym Mieście, który nie ma oddziału 

ortopedycznego, tylko trzeba go zawieźć do Działdowa.     

Przewodnicząca powiedziała, że należy wystąpić wnioskiem do Wojewody i dobrze by też było, 

gdyby mieszkańcy zebrali podpisy i również wystosowali petycję. Wówczas głos społeczności 

lokalnej będzie mocniejszy.  

P. Karwowski poparł propozycję p. Przewodniczącej. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś zapytania czy wnioski. Radni nie zgłosili 

więcej pytań ani wniosków. 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego w 2011r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6.  

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie. Zapytała czy koś z radnych ma 

do niego pytania. Radni nie zgłosili pytań. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2011 rok 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2011r.  

Przewodnicząca Rady Zofia Andrzejewska poinformowała, że sprawozdanie zostało przedłożone 

radnym w ustawowym terminie. Na wspólnym posiedzeniu komisji zostało ono szczegółowo 
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omówione. Przewodnicząca poprosiła p. Skarbnik o przedstawienie kilku ogólnych informacji na 

temat wykonania budżetu.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że sprawozdanie za 2011r. zostało przyjęte 

przez Zarząd na posiedzeniu w dniu 20 marca br. Następnie zostało przesłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej celem zaopiniowania oraz przedłożone Radzie Powiatu celem zatwierdzenia, a 

następnie podjęcia uchwały w sprawie absolutorium. Dochody budżetowe zrealizowano w kwocie 

ok. 33.940 tys. zł. z czego dochody własne stanowiły 19,7%. Dochody własne to: 

- udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych – 3.342 tys. zł.  

- dotacje do zadań z zakresu administracji rządowej – 6.269 tys. zł.  

- dotacje do zadań własnych – 1.162 tys. zł.  

- dotacje otrzymane na podstawie umów i porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego – 925 tys. zł. 

Głównym dochodem powiatu są subwencje – 15.529 tys. zł. co stanowi 45,8% ogółu dochodów.  

Jeżeli chodzi o wydatki, w 2011r. wyniosły one ogółem 35.609 tys. zł. z tego 43,6% stanowiły 

wynagrodzenia, 3,1% - dodatkowe wynagrodzenie roczne tzw. „13”, 6,8% - pochodne od 

wynagrodzeń, 33% - pozostałe wydatki rzeczowe, 12,8% - wydatki majątkowe. P. Skarbnik dodała, 

że jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, które wyniosły kwotowo 4.569 tys. zł., nie są one małe jak 

na taki mały powiat, jak nasz.  Budżet zamknął się deficytem w wysokości 1.668.911 zł. Głównym 

zadaniem inwestycyjnym realizowanym przez powiat jest budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku. Realizowano także m.in. przebudowę mostu na rzece Radomce, remont odcinka drogi 

Krotoszyny – Szwarcenowo, realizowano zakupy inwestycyjne, zorganizowano parking strzeżony 

na terenie Zarządu Dróg Powiatowych. Rozpoczęto realizację zadania inwestycyjnego – budowa 

drogi Boleszyn – Wlk. Leźno. Główne roboty mają rozpocząć się w 2014r. Ponadto, w 2011r. 

realizowano przebudowę drogi powiatowej Iława - Radomno – Nowe Miasto Lubawskie, 

rozpoczęto przebudowę most w miejscowości Łąkorek, zadanie jest kontynuowane w tym roku. W 

201r. dokonano także znaczących zakupów inwestycyjnych. Zakończono budowę boiska 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół w Nowym Mieście Lubawskim. Jeżeli chodzi o budowę 

Zespołu Szkół Zawodowych, w 2011r. wydatkowano ponad 2.790 tys. zł. W 2012r. ma być 

wydatkowane ok. 5.973 tys. zł. Łączne nakłady wyniosą 8.980 tys. zł. Planowany termin 

zakończenia inwestycji – 31.12.2012r. Łączne zadłużenie powiatu wynosi 14.891.500,00 zł. co 

stanowi 43,87% (stan na 31.12.2012r.)  

/p. Skarbnik podała kwoty z zaokrągleniem do tysiąca złotych/, 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do p. Skarbnik. Radni nie zadali pytań. 
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2011r.  

Uchwałę Nr RIO.IV-0120/128/12 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2012r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Nowomiejskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 2011r. odczytała 

p. Skarbnik. 

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 7. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do tego punktu. Radni nie zadali pytań. 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011r. 

Sprawozdanie finansowe radni otrzymali w miesiącu kwietniu. Sprawozdanie zostało również 

omówione na wspólnych komisjach.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania finansowego. Radni nie zadali 

pytań. 

d) rozpatrzenie informacji o stanie mienia powiatu 

P. Skarbnik poinformowała, że informacja o stanie mienia powiatu była załączona do obszernego 

sprawozdania z wykonania budżetu powiatu.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do informacji o stanie mienia. Radni nie zadali 

pytań. 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Grzegorz Dembek. 

Kopia wniosku stanowi załącznik nr 8. 

Na salę obrad weszli: Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Andrzej Korecki i 

Powiatowy Inspektor Sanitarny Ewa Pielak. 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Romuald Koszewski odczytał Uchwałę Nr RIO.IV-0120-

170/12 Składu Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 27 kwietnia 2012r.  

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 9. 

g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2011r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych (przy ustawowym składzie 

Rady – 17 radnych). Za podjęciem uchwały nr XXIII/206/ 2012 (załącznik nr 10) głosowało 14 

radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
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h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Za podjęciem uchwały nr 

XXIII/207/2012 (załącznik nr 11) głosowało 14 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Gratulacje z tytułu otrzymania absolutorium złożyli Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia 

Andrzejewska (w imieniu Rady Powiatu) oraz Wójt Gminy Kurzętnik Wojciech Dereszewski.  

Starosta podziękowała Radzie za udzielenie absolutorium, a Członkom Zarządu za dobrą 

współpracę. 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach.  

Ad. 10 
Przerwa 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. Po przerwie spóźnił się radny Czajka. 

Po przerwie oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu i Radcy Prawnego obecni 

byli: Andrzej Korecki i redaktor „Kuriera Iławskiego” Aleksandra Malinowska. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz uchwał zmieniających: 

XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 2.03.2012r., XXI/182/2012 z dnia 

29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Następnie zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXIII/208/2012 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Czajka. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał zmieniających: 

XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., XXI/183/2012 z dnia 

29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r. 
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Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXIII/209/2012 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 

lokalu użytkowego N ZOZ Ośrodkowi Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Działdowie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXIII/210/2012 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki 

Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr XXIII/211/2012 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

P. Korecki wyszedł z sali obrad. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały (załącznik nr 16). Poinformowała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych komisjach. Przedstawiono opinie prawne dotyczące tej sprawy.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jeszcze pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. „Za” podjęciem uchwały 

głosowało – 0 radnych, „przeciw” – 11 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 5 radnych. Wobec 

powyższego uchwała nie została podjęta. 
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Ad. 16 

Sprawy różne 

Przewodnicząca poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie radnego Andrzejewskiego. 

Starosta poinformowała, że pytanie dotyczyło pracowni, które mają powstać w Zespole Szkół 

Zawodowych. Zgodnie ze Strategią Województwa Warmińsko – Mazurskiego priorytetem mają 

być kierunki gastronomiczne. W projekcie zaplanowano utworzenie dwóch dużych pracowni 

gospodarstwa domowego o powierzchni 55m2 oraz pomieszczenia do obróbki wstępnej. Kolejne 

pracownie to:  

- pracownia mechanizacyjna, 

- sala chemiczna, 

- sala multimedialna, 

- biblioteka z czytelnią, 

- 3 sale komputerowe, 

oraz sale, które określono ogólnie jako sale lekcyjne, do zagospodarowania wg. potrzeb. 

Przewodnicząca zapytała czy sala komputerowa będzie już wyposażona w komputery. 

Starosta odparła, że sale komputerowe, podobnie jak pracownie gospodarstwa domowego, będą 

wyposażone. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radny Marek Ząbkiewicz wrócił do poprzedniej sesji, która była dość burzliwa. Była krótka 

wymiana zdań między radnym, a p. Przewodniczącą, na temat tego, kto i co powiedział. Radny 

twierdził, że Przewodnicząca powiedziała, że radni wszystkiego się czepiają. Radny oświadczył, że 

chce przeprosić p. Przewodniczącą. Podkreślił, że nie miał złych intencji, po prostu źle zrozumiał 

jej słowa. Radny dodał, że odsłuchał nagranie z sesji i przekonał się, że nie miał racji.  

Przewodnicząca powiedziała, że z przyjemnością przyjmuje przeprosiny, a o całej sprawie dawno 

zapomniała. 

Ad. 17 

 Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXIII Sesji Rady Powiatu.    

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


